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Sjakklubben Løperen 
 
Protokoll fra generalforsamling 
Den 24.januar 2017 ble det avholdt ordinær generalforsamling i HEF sine lokaler i 
Valkendorfsgate 3, 5012 Bergen. 
 

Dagsorden 
1) Åpning av møtet og godkjennelse av stemmeberettigede  
2) Valg av møteleder, referent og protokollunderskriver 
3) Godkjenning av innkalling og dagsorden 
4) Godkjenning av årsberetning og årsregnskap 
5) Behandle forslag og saker  
6) Fastsette medlemskontingent og vedta budsjett 
7) Valg 
 
 
1) Åpning av møtet og godkjennelse av stemmeberettigede 
Styreleder åpnet møtet og talte 10 stemmeberettigede til stede ved starten av møtet: 
1. Torvald Karlsen 
2. Svein Warberg 
3. Harald Fuglseth 
4. Svein Erik Kringstad 
5. Bjørn Tony Myrmellom 
6. Per Reidar Nappen Arsua 
7. Ørjan Flatseth 
8. Einar Skarsbø 
9. Paul Amundsen 
10.Johan Wolff 
 
Vedtak: Alle stemmeberettigede ble enstemmig godkjent 
 
2) Valg av møteleder, referent og protokollunderskriver 
Det fremkom ingen bemerkninger til styrets forslag.  
 
Vedtak: Som møteleder ble Harald Fugleseth enstemmig valgt. Svein Erik Kringstad 
ble enstemmig valgt som referent og til å undertegne protokollen.  
 
3) Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Det fremkom ingen bemerkninger til innkalling og dagsorden.  
 
Vedtak: Innkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent. 
 
4) Godkjenning av årsberetning og årsregnskap 
Styret presenterte årsmeldingen og årsregnskapet. 
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Hovedpunkter fra årsmeldingen: 
● Hjemmesidene er holdt oppdatert med det som skjer i klubben. 
● Vår- og høst- hovedturneringene er spilt, pluss fire hurtigsjakkturneringer 
● Tobben -70 år i klubben, ble feiret 19.01.16. Han ble også utnevnt til æresmedlem. 
● Sommersjakk og avslutning m/rømmegrøt ble som vanlig avholdt i mai/juni. 
● Styret har hatt tre styremøter siden sist generalforsamling 
● Styret har jobbet med flytting til nye lokaler i Valkendorfsgate 3 
● Medlemmer – 2 i avgang og 6 nye: Per Reidar Nappen, Tony Myrmellom, Karsten 

Karlsen, Ørjan Flatseth, Paul Sigve Amundsen og Jostein Westgaard 
 
Hovedpunkter fra årsregnskapet: 
● Gjennomgang av status/resultat for 2016 
● Revisjon av regnskap utsettes til leie av gammelt lokale er klarlagt 
 
Vedtak: Årsmeldingen og årsregnskapet ble enstemmig godkjent. 
 
5) Behandle forslag og saker  
Følgende saker ble drøftet: 
 
1. Styret foreslo at klubbens medlemmer skal kunne være tilsluttet Norges 

Sjakkforbund. Disse vil bli innmeldt i forbundet like etter generalforsamlingen. 
2. Styret foreslo at turneringsreglene i Løperen ble endret med hensyn til spilletid og 

utsatte partier i vår- og høstturneringer. Ny spilletid blir 90 minutter på de 40 
første trekke og så 30 minutter på resten av partiet. Det blir ikke anledning til å 
utsette et påbegynt parti til en annen dag; Det må spilles ferdig eller dømmes til 
remis etter gjeldende FIDE-regler. 

3. Styret foreslo at klubben går vekk fra pengepremier i turneringene våre, og heller 
satser på premiering i form av sjakkbøker eller lignende som et varig 
symbol/minne om god innsats. 
  

Vedtak: Alle sakene ble enstemmig godkjent. 
 
6) Fastsette medlemskontingent og vedta budsjett 
Styret foreslo at halvårs-kontingenten ble redusert til 400 kroner per halvår, 
hovedsakelig pga.nytt lokale. Støttemedlemmer betaler et mindre beløp, som fastsettes 
av styret senere.  
 
Vedtak: Medlemskontingent og foreløpig budsjett ble enstemmig godkjent. 
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7) Valg 
Styret foreslo at Harald Fugleseth (styreleder), Morten Tønsager og Svein Erik 
Kringstad fortsatte ett år til som styremedlemmer. Videre at Einar Skarsbø trer ut av 
helsemessige årsaker og at Bjørn Tony Myrmellom tas inn som fast medlem av styret. 
 
Vedtak: Endringene i styret ble enstemmig godkjent. 

 

Generalforsamlingen ble hevet kl.1945 
Signert av møteleder og referent 
 
 
 
 
________________________________ ________________________________

 
Harald Fuglseth Svein Erik Kringstad 
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